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Osnovna šola Venclja Perka 
Ljubljanska 58a 
1230 Domžale 
 
SVET STARŠEV 
 
 

Zapisnik 1. izredne seje (4. zaporedna) Sveta staršev OŠ Venclja Perka Domžale  
v šol. letu 2022/23 

 
 
Izredna seja sveta staršev je potekala v učilnici 104/1 v torek, 18. 4. 2023, s pričetkom ob 
18.00 uri, po tem ko so predstavniki ob 17.00 uri v projekcijski dvorani prisostvovali 
predstavitvi kandidatk za ravnatelja šole. 
 
Sejo je sklical in vodil predsednik sveta staršev Aleš Božnik. 
 
Na sejo so bili vabljeni: vsi predstavniki oddelkov, in predstavniki staršev v svetu šole 
 
Podpisna lista prisotnosti je priložena arhiviranemu zapisniku (Priloga 1). 
 
Zapisnikar za to sejo je Teja Vrečar Paliska, predstavnica 3.b razreda. 
 
Svet staršev je sklepčen: prisotnih 20 predstavnikov iz skupno 28 oddelkov.  
 
 
Predlagan dnevni red: 

1) Skupna predstavitev vseh kandidatov za ravnatelja OŠVP  
2) Pričetek ločene seje Sveta staršev OŠVP 
3) Oblikovanje mnenja o kandidatih za ravnatelja 
4) Razno 

 

 
Ad 2)   

Predsednik pozdravi vse prisotne, in ponudi na vpogled še dokumente obeh kandidatk, 
ki zaradi varovanja osebnih podatkov, niso bili posredovani po e-pošti. 

V nadaljevanju na kratko razloži, da je na prejet poziv sveta šole (Priloga 2), svet staršev 
dolžan v 20 dneh svetu šole posredovati obrazloženo neobvezujoče mnenje o vseh 
kandidatih za ravnatelja šole.  

Predlaga, da najprej vsak od prisotnih poda svoj pogled na predstavitev in primernost 
obeh kandidatk. Predlog je sprejet in člani sveta staršev po sedežnem vrstnem redu 
podajo svoja mnenja.  
 
V razpravi, ki nato poteka, so izražena raznolika mnenja in pogledi. Med drugim je 
večkrat omenjeno, da sta oba programa vodenja in vizije šole dokaj podobna in relativno 
splošna.  
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Ad 3) Oblikovanje mnenja o kandidatih za ravnatelja 
Prisotni so glasovali o podpori kandidaturi za vsako kandidatko posebej. 
Za pozitivno mnenje k kandidaturi Maše Mlinarič je glasovalo 20 članov.  
Za pozitivno mnenje k kandidaturi Natalije Podjavoršek je glasovala 1 članica. 
 
Svet staršev je zapisnikarici za vsako kandidatko podal nekaj alinej, nato pa za 
ubeseditev obrazloženih mnenj zadolžil predsednika sveta staršev. Le ta je dva dni po 
seji predlog dokumenta posredoval vsem prisotnim v pregled in dopolnitev, ter ga 21.4.  
podpisanega predal v tajništvo šole s prošnjo za vročitev predsednici sveta šole. 
Dokument z obrazloženimi mnenji  je v (Prilogi 3). 

 
Na pobudo Maje Čepin se razvije debata o pomanjkanju časa za predstavitev kandidatk in 
podpre želja po oblikovanju poslovnika za tovrstne dogodke. 
 
 
 

Ad 4) Razno  
 
Predsednik zbrane obvesti, da mu je pred sejo g. ravnateljica predala informacijo o 
sedanjih šestih, bodočih sedmih razredih. Trenutne številčne napovedi nakazujejo na 
ponovno transformacijo iz štirih v tri oddelke. Z ministrstva, ki ga je šola zaprosila za 
ohranitev štirih oddelkov, ne bo konkretne informacije na to temo pred poletjem. 
 
 
Nina Jarc omeni, da so se pojavile težave z gospodom vratarjem. Vztraja pri tem, da 
morajo biti notranja vrata zaprta, ko so zunanja odprta. Vstop učencev pred pričetkom 
pouka je tako upočasnjen in otežen. Način njegove komunikacije je s strani staršev 
zaznan kot neprimeren.  
Predsednik naj opozori šolo in prosi za ureditev razmer.  
Odgovor ravnateljice prejet po seji: Z g. Sašem Nožičem Serinijem sem opravila 
pogovor. Pojasnil je, da je zahteval zapiranje vrat zaradi močnega vetra in prepiha, 
vendar se je strinjal, da takšno ravnanje ni bilo primerno, način komunikacije, ki ga je 
uporabil pa nedopusten. Opravičujem se za  nastalo situacijo in upam, da do podobnih 
težav ne bo več prihajalo. 
 
 
Nina Jarc predstavi poziv matere iz 2.c razreda, glede problematika nasilja v petem in 
drugem razredu. Gre za posameznika iz višjih razredov. Ta posameznik je sedaj 
nadlegoval tudi že učenko drugega razreda, saj ima bojda zraven garderobo. Ali obstaja, 
oziroma je možno uvesti dežurstvo v garderobah ob prihodu v šolo? Ker starši nimajo 
vstopa v šolo, ne morejo zjutraj spremiti in varovati učencev predvsem prve triade. 
Predsednik bo glede odziva in ukrepanja v zvezi s tem postavil vprašanje ravnateljici. 
Odgovor ravnateljice prejet po seji: O konkretnem nasilnem dejanju smo bili 
opozorjeni isti dan in smo tudi odreagirali. Z dečkovo mamo redno sodelujemo, je 
odzivna in upam, da se bo ob rednem nadzoru z naši in starševske strani umiril. Njegovo 
garderobo smo prestavili, tako, da ni več v istem prostoru z mlajšimi učenci. 
Dežurstvo zaposlenih imamo vzpostavljeno, težava se pojavi, ko so učitelji odsotni 
(bolezni, spremstva …). 
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Barbara Habjan opozori, da del 'Varne poti v šolo' ni več varen, zaradi gradnje podhoda 
in železniške postaje. Ali je možno, da bi šola pristojnim inštitucijam poslala dopis, naj 
poskrbijo, da bi vsaj tovornjaki na Prešernovi vozili po omejitvah. Morda bi šolo 
institucije jemale bolj resno, kot posamezne občane. Nezadostno varovano gradbišče 
podhoda v neposredni bližini šolskega dvorišča? 
Predsednik bo prošnjo posredoval šoli. 
Odgovor ravnateljice prejet po seji: Vzpostavila bom stik z izvajalci ter jih opozorila na 
varnost pri izvajanju del in prevozih. 
 
 
Razvije se pogovor o prepovedi odhodov na stranišče med šolskimi urami, predvidoma 
zaradi 'vejpanja'. 
 
 
Krajši pogovor poteka tudi ob pripombi, da je količina hrane pri obrokih premajhna in da 
otroci pravijo, da hrana ni okusna. Slišanih je nekaj različnih mnenj. Predsednik 
povzame, da je sicer šolska prehrana 'večna tema', v kolikor bodo zbrana tehtne 
utemeljene pripombe, pa jo lahko ponovno izpostavimo na prihodnji redni seji. 
 
 
Podanih je še nekaj idej in pobud za naprej: 
- Kako aktivirati starše, da bi bolj sodelovali? Starši se premalo povezujemo, premalo 
sodelujemo. 
- Kako bi zmanjšali promet v okolici šole? Kaj bi lahko šola naredila v zvezi s tem. 
Omemba 'peš-bus-a'. 
- Predlog izmenjave knjig, menjava oblačil. 
 
 
 
 

Seja je bila zaključena ob 19:35. 
 

Besedilo zapisnika z morebitnimi pripombami se dokončno potrdi na naslednji seji sveta 
staršev.  

 
Domžale, 21.4.2023 
Zapisala:  Teja Vrečar Paliska, l.r. Predsednik: Aleš Božnik, l.r. 

 

 
 
Priloga 1 – Podpisna lista prisotnosti 
Priloga 2 – Zaprosilo svet šole za mnenje sveta staršev o kandidatih za ravnatelja šole 
Priloga 3 – Mnenje Sveta staršev OŠ Venclja Perka o kandidatkah za ravnatelja šole 
 



 

OSNOVNA ŠOLA VENCLJA PERKA  
Ljubljanska 58 a, 1 2 3 0  D o m ž a l e  
t e l :    0 1 / 7 2 9 - 8 3 - 0 0  
f a k s :  0 1 / 7 2 9 - 8 3 - 2 0   
e -na s lov :   
o s. vp -domza l e@gu est . a r n e s . si     

  

 LISTA PRISOTNOSTI - 1. IZREDNA SEJA SVETA STARĠEV 2022/23 
dne 18. 04. 2023  

 
 

RAZRED IME PRIIMEK PODPIS 
PREDSTAVNIKA 

PODPIS 
NAMESTNIKA 

    

1. A YŀǘƧŀ Yhw5Lb   
1. B !ƭŜǑ Dwa DA  
1. C wƻƳƛ ¿L.9w¢   

    

2. A Wŀƪŀ .hb DA  

2. B aŀǘŜƧ a9W!Y OPR.  
2. C bƛƴŀ W!w/ DA  

    

3. A aŀƧŀ 29tLb  DA  
3. B ¢ŜƧŀ ±w92!w t![L{Y! DA  
3. C .ŀǊōŀǊŀ .9~¢9w DA  

    

4. A YŀǘƧŀ !bD[9L¢b9w b!wh.9 DA  
4. B YǊƛǎǘƛƴŀ ±hI DA  
4. C aŀƧŀ Y¦b!±9w OPR.  

    

5. A !ƭŜǑ .h¿bLY DA  
5. B ¢ŀŘŜƧŀ W9b2L2 DA  
5. C 5ǊŀƎŀƴŀ {¢hWa9bh±L0 DA  

    

6. A .ŀǊōŀǊŀ thth±L2 DA  
6. B 5ŀƳƧŀƴ /±9¢Yh DA  
6. C tǊƛƳƻȌ .9[!Y DA  
6. Č aŀǘŜƧŀ [9.!w DA  

    

7. A .ŀǊōŀǊŀ I!.W!b DA  
7. B {ŀƴŘǊŀ .hD!¢!W DA  
7. C bƛƴŀ 59L{LbD9w DA  

    

8. A aƛƘŀŜƭŀ {haw!Y OPR.  
8. B 5ŀƴƛƧŜƭŀ YhY![W ~±!w/ OPR.  
8. C bǳǑƪŀ W9wa!b DA  

    

9. A !ƴŘǊŜƧŀ ½¦t!b2L2 OPR.  
9. B Wŀƴŀ t9w¢h¢ ¢ha!¿L2   
9. C ¢ƧŀǑŀ a95±9~9Y DA  

    

{~ 9Ǌƛƪŀ {bhW   
{~ aƛƘŀ [h¿!w   
    
    
    

    
    





 
 

 

OSNOVNA ŠOLA VENCLJA PERKA  
Ljubljanska 58 a, 1 2 3 0  D o m ž a l e  
t e l :    0 1 / 7 2 9 - 8 3 - 0 0  
f a k s :  0 1 / 7 2 9 - 8 3 - 2 0   
e - n a s l o v :   
o s . v p - d o mz a l e @ g u e s t . a r n e s . s i  

  

Datum: 21.04.2023 
 
 
OŠ VENCLJA PERKA, Domžale 
Svet šole 
Predsednica sveta šole – ga. Tjaša Kampos 
 
 
 
Zadeva: Mnenje Sveta staršev OŠ Venclja Perka o kandidatkah za ravnatelja šole 
 

 
Svet staršev se je, zaradi zaprosila sveta šole za obrazloženo mnenje o kandidatkah za 
ravnatelja, zbral na izredni seji 18.04.2023. Člani sveta so pred tem prisostvovali 
osebnim predstavitvam obeh kandidatk. Na seji so vsi prisotni člani imeli možnost 
podati svoje mnenje, čemur je sledilo glasovanje o podpori vsaki kandidatki. Ker na seji 
nismo uspeli ubesediti obrazloženih mnenj, je to nalogo opravil predsednik sveta staršev 
in mnenji v pregled in potrditev ostalim prisotnim članom poslal v pisni obliki po seji.  
 
 
Na podlagi ugotovitev na 1. izredni seji svet staršev podaja sledeči mnenji:   
  
1) Maši Mlinarič Svet staršev podaja pozitivno mnenje h kandidaturi.  Večino članov sveta 
staršev je s poznavanjem ustroja in delovanja šole ter zaposlenih, zaradi zaupanja na 
osnovi doslej prikazanega dela, povezovalnosti, srčnosti in odločnosti, prikazane 
strokovnosti, ter predanosti pedagoškemu delu in reševanju težav prepričala, da bo lahko 
uspešno vodila šolo naprej v predstavljeni smeri, ob ohranitvi konstruktivnih odnosov med 
vsemi deležniki. 
 
2) Nataliji Podjavoršek svet staršev ne podaja pozitivnega mnenja h kandidaturi. Večine 
članov sveta staršev v predstavitvi ni prepričala, da bi s svojimi opisanimi pristopi in 
prikazanimi pogledi, šolo lahko vodila v skladu s predstavljenim programom, ob hkratnem 
ohranjanju povezovalnega vzdušja. 
 
 
 
Lep pozdrav, 
 

Predsednik Sveta staršev OŠVP: 
Aleš Božnik 

 
 

Vloženo v tajništvu šole! 


